
 
 

 

 

 

Gemeenteraad van Bloemendaal 16 september 2019 

 

besluitenlijst 

 

Aanwezige raadsleden: de heer Heukels (Liberaal Bloemendaal), de heer Schell 

(PvdA), de heer Slewe (Hart voor Bloemendaal), de heer Bruggeman (CDA), de 

heer Burger (CDA), mevrouw Zoetmulder (VVD), de heer Harder (VVD), mevrouw 

Robbers (VVD), mevrouw Meijer (VVD), de heer Doorn (VDB), de heer Faber 

(GroenLinks), de heer Kruijswijk (GroenLinks), mevrouw Van Vliet (GroenLinks), 

mevrouw Kuijs (D66), de heer Oude Weernink (D66) en mevrouw Voorham (D66). 

Afwezig: mevrouw Roos (Hart voor Bloemendaal), de heer van der Veldt (CDA), de 

heer Brussaard (VVD). 

Aanwezige collegeleden: mevrouw de Roy van Zuidewijn, de heer Heijink en de 

heer Wijkhuisen. 

Voorzitter: burgemeester Roest  

Griffie: mevrouw Witte 

 

1. Opening en welkom 

 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Er is een extra 

raad bijeen geroepen op verzoek van PvdA, Liberaal Bloemendaal en GroenLinks 

over de spoor problematiek. Aan de vereiste vier zetels om een extra raad bijeen te 

roepen, is hiermee voldaan. Woensdag is er een bestuurlijk overleg, het was de 

wens van de initiatiefnemers deze vergadering voor dat overleg te houden en de 

wethouder punten vanuit de raad mee te geven. Daar is de voorzitter aan tegemoet 

gekomen door de vergadering vandaag uit te schrijven. 

 

De vergaderstukken: een wethoudersbrief, een kamerbrief, een bericht met 

uitkomsten bestuurlijk overleg en een rondvraag van LB die bedoeld was voor de 

commissie Bestuur en Middelen. Vanmiddag zijn met het griffiebericht twee moties 

rondgestuurd en drie brieven van bewoners die nog iets aan de raad willen 

meegeven. De moties komen aan bod bij agendapunt vier.  

 

Ter informatie: de PvdA heeft aangegeven niet mee te doen met de motie over ´F1 

en vervoer door Bloemendaal´. Door een misverstand waren ze wel opgenomen als 

mede-indieners. De VVD heeft inmiddels aangegeven wel mee te doen met deze 

motie. 

 

2. Berichten van verhindering 
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Mevrouw Roos, de heer Van der Veldt en de heer Brussaard hebben zich afgemeld. 

De heer Burger sluit iets later aan. 

 

3. Vaststellen van de agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Diverse stukken m.b.t. spoorproblematiek 

 

De voorzitter benoemt dat de heer Burger inmiddels ook is aangeschoven. 

De fracties geven aan hoe ze tegen de situatie aankijken. Wethouder Wijkhuisen 

reageert. 

 

D66, GroenLinks, CDA en VVD dienen een motie in (kenmerk 1, corsanummer 

2019006756) met als dictum: 

 

Verzoekt het college 

 

om tijdens een volgend overleg van de GR Bereikbaarheid Zuid-Kennemerland in te brengen dat de 

gemeente Bloemendaal de onttrekking van de € 1,4 miljoen uit het Mobiliteitsfonds t.b.v. het spoor 

alleen kan goedkeuren als - ten aanzien van de periode tot en met 2022 – wordt voldaan aan de 

volgende voorwaarden: 

- De GR-partners verzoeken ProRail en NS om, gedurende een met de gemeenten Bloemendaal 

en Haarlem af te stemmen zeer beperkt aantal dagen per jaar, maximaal twaalf treinen per 

uur van Haarlem naar Zandvoort (en twaalf weer terug) te laten rijden; 

- De GR-partners verzoeken ProRail en NS gedurende de rest van het jaar maximaal zes treinen 

per uur van Haarlem naar Zandvoort (en zes weer terug) te laten rijden; 

- De GR-partners verzoeken ProRail en NS om in Overveen het aantal reguliere halteringen op 

station Overveen niet af te laten nemen;  

- Wanneer de treinfrequentie wordt verhoogd, worden er adequate en structurele maatregelen 

getroffen aan of langs het spoor, in overleg met aanwonenden, opdat de geluidbelasting op 

woningen niet of nauwelijks toeneemt; 

- Er kan alleen met een verhoging van de treinfrequentie worden ingestemd, wanneer door een 

akoestisch onderzoek wordt aangetoond (berekend) dat door de te treffen maatregelen de 

geluidbelasting op woningen niet of nauwelijks toeneemt; 

- Er zijn uiterlijk medio december een definitief bereikbaarheidsplan en veiligheids-

/calamiteitenplan opgesteld, uitgaande van het Regionaal Evenementenveiligheidsbeleid 

Kennemerland en dus goed te keuren door de Veiligheidsregio. Hierbij moet ook aandacht zijn 

voor voldoende vrije doorgang van nood- en hulpdiensten op de wegen door de gemeente 

Bloemendaal en voor de handhavingsaspecten in onze gemeente; 

- De veiligheid van de spoorwegovergang in Overveen wordt verbeterd vóór mei 2020; 

- De spoorwegovergang in Overveen wordt zodanig gemoderniseerd dat de bomen sneller open 

gaan en zo mogelijk pas dicht gaan als de stoptrein richting Haarlem bijna gaat rijden (en dus 

niet als hij aankomt). Zo mogelijk  wordt een voetgangersvrije doorgang gerealiseerd. 

- Uiterlijk begin december is bekend hoe – naast verbetering van het openbaar vervoer – de 

beperking van het autoverkeer van en naar Zandvoort wordt gerealiseerd (conform de op 26 

maart 2019 in Zandvoort aangenomen motie `F1 Duurzaam` en de wens van onze gemeente) 

en hoe de te verwachten extra drukte wordt gereguleerd, waarbij duidelijk wordt welke 

middelen worden ingezet en wie welke kosten daarvoor draagt. Hierbij moet uiteraard ook oog 

zijn voor de verkeersveiligheid. 

 

Verzoekt het college  
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deze stellingname van de gemeenteraad deze week nog bekend te maken aan de betrokken buur-

gemeenten, de Provincie Noord-Holland en het Ministerie. 

 

Motie 1 wordt na een aantal stemverklaringen in stemming gebracht en wordt 

aangenomen met 13 stemmen voor (VVD, GrL, D66, CDA, PvdA) en 3 stemmen 

tegen (HvB, LB, VDB).  

 

Hart voor Bloemendaal en Liberaal Bloemendaal dienen een motie in (kenmerk 2, 

corsanummer 2019006755) met als dictum: 

 

Verzoekt het college 

 

om tijdens een volgend overleg van de GR Bereikbaarheid Zuid-Kennemerland in principe een 

onttrekking van 1,4 miljoen euro uit het Mobiliteitsfonds goed te keuren, mits voldaan wordt aan de 

volgende voorwaarden voor de periode tot en met 2022: 
De GR-partners verzoeken ProRail en NS om slechts gedurende een met de gemeenten Bloemendaal 

en Haarlem af te stemmen aantal dagen per jaar af te wijken van de dienstregeling 2020 en de jaren 

daarna en meer dan 6 treinen per uur van Haarlem naar Zandvoort (12 treinen per uur heen en weer) 

te laten rijden. 

 

- De GR-partners verzoeken ProRail en NS gedurende de rest van de zomerdienstregeling 2020 

en de jaren daarna dus maximaal 6  treinen per uur van Haarlem naar Zandvoort (12 treinen 

per uur heen en weer) te laten rijden. 

- De GR-partners verzoeken ProRail en NS om in Overveen minimaal 4 treinen richting 

Zandvoort en minimaal 4 treinen richting Haarlem te laten stoppen. 

- Wanneer de treinfrequentie wordt verhoogd boven de tot dit jaar maximaal mogelijke 4 

treinen per rijrichting (8 treinen heen en weer) met ingang van 2020, worden er adequate en 

structurele maatregelen getroffen aan of langs het spoor, in overleg en alleen met instemming 

van de aanwonenden, opdat de geluidbelasting op woningen niet of nauwelijks toeneemt en de 

overlast in hun tuinen ook niet of nauwelijks toeneemt. 

- Er kan alleen met een verhoging van de treinfrequentie worden ingestemd, wanneer door een 

akoestisch onderzoek wordt aangetoond (berekend) dat door de te treffen maatregelen de 

geluidbelasting op woningen en de overlast in de tuinen niet of nauwelijks toeneemt. 

- Er kan alleen met een verhoging van de treinfrequentie worden ingestemd indien vast staat via 

een onafhankelijk onderzoek, zoals bedoeld door het Europese Hof in de stikstofdioxide 

procedure, dat er geen toename van deze stof nabij de spoorwegovergang kan / zal komen 

doordat voertuigen vanwege die toename van het aantal treinen voor de spoorwegovergang 

vaker en langer – gemeten over het hele uur en niet per trein- moeten wachten. 

- Er zijn uiterlijk medio december een definitief bereikbaarheidsplan en veiligheids-

/calamiteitenplan opgesteld, waarbij de laatste de goedkeuring van de Veiligheidsregio moet 

kunnen wegdragen. Hierbij moet ook aandacht zijn voor voldoende vrije doorgang van nood- 

en hulpdiensten op de wegen door de gemeente Bloemendaal. 

- De veiligheid van de spoorwegovergang in Overveen wordt verbeterd vóór mei 2020. 

- De spoorwegovergang in Overveen wordt zodanig gemoderniseerd dat de bomen sneller open 

gaan en pas dicht gaan als de stoptrein richting Haarlem bijna gaat rijden (en dus niet als hij 

aankomt). Eventueel wordt een voetgangersvrije doorgang gerealiseerd. 

- Uiterlijk begin december is bekend hoe – naast verbetering van het openbaar vervoer – de 

beperking van het autoverkeer van en naar Zandvoort wordt gerealiseerd (conform de op 26 

maart 2019 in Zandvoort aangenomen motie `F1 Duurzaam` en de wens van onze gemeente) 

en hoe de te verwachten extra drukte wordt gereguleerd, waarbij duidelijk wordt welke 

middelen worden ingezet en wie welke kosten daarvoor draagt. Hierbij moet uiteraard ook oog 

zijn voor de verkeersveiligheid. 
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Verzoekt het college daarnaast aan te geven dat de raad hoogstwaarschijnlijk een veto uitspreekt over 

een onttrekking uit het Mobiliteitsfonds van 1,4 miljoen euro, als niet voldaan wordt aan bovenstaande 

voorwaarden. 

 

Na een aantal stemverklaringen wordt motie 2 in stemming gebracht en wordt 

verworpen met 4 stemmen voor (HvB, PvdA, LB, GrL Faber) en 12 stemmen tegen 

(VVD, GrL Van Vliet Kruijswijk, D66, CDA, VDB). 

 

5. Sluiting 

 

De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering om 21.22 uur. 


